
Dz-05.0021.31.2021    

Protokół nr 31/2021 

z obrad XXXI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia 

21 stycznia 2021 r.  w godz. 18.10 – 19.20,w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2, w trybie stacjonarno – zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 20 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XXXI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie uruchomienia oświetlenia w ramach istniejących sześciu 

latarni na działce Gminy Miejskiej Kraków nr 6/14 obr. K-4 j. ew. Krowodrza (Projekt 

Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa) 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia dwukierunkowego ruchu rowerowego po 

północnej stronie ul. Armii Krajowej pomiędzy ul. Piastowską a Przybyszewskiego oraz 

po obu stronach ul. Nawojki (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa) 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia „Strefy zamieszkania” w zakresie drogi na 

działce nr 6/14 obr. K-4 j. ew. Krowodrza (Projekt Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa) 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

7. Sprawy bieżące. 

8. Oświadczenia i komunikaty. 

9. Zakończenie sesji.  

 

Prowadzący poinformował, że wpłynął dodatkowy projekt uchwały, który nie został złożony 

na 8 dni przed sesją i nie został niezwłocznie zamieszczony na stronie internetowej Dzielnicy 

oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy, dlatego istnieje koniczność wprowadzenia projektu 

uchwały do porządku obrad. 

 

1/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XXV/198/2020 

Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2021(Projekt Zarządu) 

Za przyjęciem wniosku oddano 20 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:0 głosów; 1 osoba 

nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 21 Członków Rady.  

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

 

Projekt porządku obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie uruchomienia oświetlenia w ramach istniejących sześciu 

latarni na działce Gminy Miejskiej Kraków nr 6/14 obr. K-4 j. ew. Krowodrza (Projekt 

Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa) 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia dwukierunkowego ruchu rowerowego po 

północnej stronie ul. Armii Krajowej pomiędzy ul. Piastowską a Przybyszewskiego oraz 

po obu stronach ul. Nawojki (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa) 



5. Przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia „Strefy zamieszkania” w zakresie drogi na 

działce nr 6/14 obr. K-4 j. ew. Krowodrza (Projekt Komisji Praworządności i 

Bezpieczeństwa) 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

7. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XXV/198/2020 Rady Dzielnicy V 

Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” 

w roku 2021(Projekt Zarządu) 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

10. Zakończenie sesji.  
 
Ad 3. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie uruchomienia oświetlenia w ramach istniejących 

sześciu latarni na działce Gminy Miejskiej Kraków nr 6/14 obr. K-4 j. ew. Krowodrza (Projekt 

Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji  Praworządności i Bezpieczeństwa  

p. Tomasz Friediger 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda – przedstawiając pozytywną opinię 

Zarządu. 

 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Tomasz Friediger, p. Mariusz Bembenek, p. Marta 

Burzyńska, p. Marta Wodyńska, p. Marzena Kopeć, p. Agnieszka Wantuch oraz 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 18 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące:0 głosów; 

2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 21 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr XXXI/218/2021 

w sprawie uruchomienia oświetlenia w ramach istniejących sześciu latarni na działce 

Gminy Miejskiej Kraków nr 6/14 obr. K-4 j. ew. Krowodrza - zał. nr 3. 

 

Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia dwukierunkowego ruchu 

rowerowego po północnej stronie ul. Armii Krajowej pomiędzy ul. Piastowską  

a Przybyszewskiego oraz po obu stronach ul. Nawojki (Projekt Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji  Praworządności i Bezpieczeństwa  

p. Tomasz Friediger 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda – przedstawiając pozytywną opinię 

Zarządu. 

 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Tomasz Friediger, p. Mariusz Bembenek, Przewodniczący 

Rady p. Maciej Żmuda, p. Daniel Wiśniowski 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 17 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące: 0 głosów; 

3 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 21 Członków Rady;  

 



Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr XXXI/219/2021 

w sprawie wprowadzenia dwukierunkowego ruchu rowerowego po północnej stronie ul. 

Armii Krajowej pomiędzy ul. Piastowską a Przybyszewskiego oraz po obu stronach ul. 

Nawojki – zał. nr 4. 

 

Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia „Strefy zamieszkania” w zakresie 

drogi na działce nr 6/14 obr. K-4 j. ew. Krowodrza (Projekt Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji  Praworządności i Bezpieczeństwa  

p. Tomasz Friediger 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda – przedstawiając pozytywną opinię 

Zarządu. 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 17 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; 4 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 21 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr XXXI/220/2021 

w sprawie wprowadzenia „Strefy zamieszkania” w zakresie drogi na działce nr 6/14 obr. 

K-4 j. ew. Krowodrza – zał. nr 5. 

 

Ad 6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 20 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu w obecności 21 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr XXXI/221/2021 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2021 – zał. nr 6. 

 

Ad 7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty Uchwały Nr XXV/198/2020 Rady 

Dzielnicy V Krowodrza w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2021(Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 19 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 21 Członków Rady;  



 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr XXXI/222/2021 

w sprawie korekty Uchwały Nr XXV/198/2020 Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie 

podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 2021– zał. nr 7. 

 

Ad. 8. Sprawy bieżące. 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda: 

- omówił spotkanie z inspektorami Zarządu Zieleni Miejskiej dotyczące realizacji zadań 

Dzielnicy w 2021 roku. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Ochrony Zieleni  

p. Natalia Schmidt – Polończyk.  

- omówił odbiory ogródków jordanowskich w parkach i na terenie Dzielnicy V 

Krowodrza. 

- poinformował radnych, że po raz kolejny nie doszło do spotkania delegowanych 

członków Rady z inspektorami Wydziału Kształtowania Środowiska podczas oględzin 

drzew wnioskowanych do usunięcia, wyznaczonych na 19 stycznia 2021 r. Głos zabrali 

radni: p. Natalia Schmidt – Polończyk, p. Marzena Kopeć, p. Lech Mikulski   p. Anna 

Pojałowska.   

2. Radna p. Agnieszka Wantuch: 

- zapytała, czy zostało wysłane pismo w sprawie wycinki drzew przy Błonia Sport 

Kraków na ul. Chodowieckiego. 

3. Radna p. Marta Wodyńska: 

- zapytała na jakim etapie jest projekt organizacji ruchu na ul. Rzecznej. Odpowiedzi 

udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, który wystąpi do Wydziału Miejskiego 

Inżyniera Ruchu z zapytaniem o ww. projekt. Poinformował, że jeśli projekt wpłynie 

zostanie przesłany członkom Rady. 

4. Radny p. Piotr Klimowicz: 

- zapytał o stan nawierzchni i wyboje na skrzyżowaniu al. Kijowskiej z ul. Kazimierza 

Wielkiego. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, który już 

zgłosił ten problem inspektorowi ZDMK. 

5. Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz: 

- poruszył problem zniszczonego wjazdu do Szkoły Podstawowej z Oddziałami 

Sportowymi nr 5. Samochody ciężarowe z pobliskiej budowy poważnie uszkodziły 

chodnik i krawężniki, co zagraża bezpieczeństwu pieszych. Głos zabrali: 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, który wystąpi o interwencję w tej sprawie oraz 

p. Agnieszka Wantuch. Tego typu sprawy powinny być zgłaszane na bieżąco Policji oraz 

Straży Miejskiej. 

6. Radna p. Marzena Kopeć: 

- poinformowała radnych, że zostały złożone dwie petycje mieszkańców w sprawie 

utworzenia wybiegu dla psów na terenie Dzielnicy V Krowodrza. Zaproponowała 

zorganizowanie spotkania z Zarządem Zieleni Miejskie w celu wskazanie miejsc 

przyjaznych psom. 

 
 

Ad 9. Oświadczenia i Komunikaty. 

 

1.Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poinformował radnych o konieczności zwołania sesji 

stacjonarnej. Według przyjętych zmian w Statucie nie ma możliwości przyjmowania 

protokołów na sesji zwołanej w trybie zdalnej. Głos zabrał radny p. Piotr Klimowicz. 

 

 

Ad 10. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował członkom Rady za udział w XXXI sesji 

Rady Dzielnicy V Krowodrza. 



Wobec wyczerpania porządku obrad XXXI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza prowadzący  

p. Maciej Żmuda zamknął posiedzenie o godz. 19.20. 

 

       Przewodniczący  

    Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                 Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


